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Folketinget 

Uddannelses- og Forskningsudvalget  

Christiansborg 

1240 København K 

I brev af 9. august 2023 har udvalget efter ønske fra ikkemedlem af udvalget 

(MFU) Karina Lorentzen Dehnhardt (SF) stillet mig følgende spørgsmål: 

 

UFU alm. del spørgsmål 182 

 

Vil ministeren redegøre for, hvorfor der ikke er handicaptillæg til SU, når man ta-

ger en HF? Vil ministeren supplerende oplyse, og om ministeren vil være med til 

at ændre det, da det må være de samme hensyn der ligger til grund for at give 

handicaptillægget til SU på andre uddannelser? 

Svar 

 

Jeg henviser til min besvarelse af UFU alm. del spørgsmål 147 (Folketingssamling 

2022/23).  

 

Jeg kan supplerende oplyse, at det nuværende snit for ordningen er aftalt i SU-

forligskredsen og afspejler en prioritering, hvor uddannelser, der giver umiddelba-

re arbejdsmarkedskompetencer, er omfattet. 

 

Regeringen overvejer løbende, hvordan vi mener, at vi bedst indretter og bruger 

ressourcerne i SU-systemet. Jeg finder i den forbindelse det lagte snit fornuftigt.  

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Christina Egelund 

1. september 2023 
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